
GEMEENTE vVEERT

Aan de leden van de raad van de gemeente Weert
Postbus 950
6000 AZ WEERT

Weeft, 12 december 2Ot7

Onderwerp
Uw kenmerk

Commissievergadering 6 en 7 december 2017 slotwijziging 2OI7
BV/Fin/JC

Geachte leden,

Bij de behandeling van de slotwijziging 2Ot7 in de commissievergadering
Bedrijfsvoering/Inwoners van 6 december 2OL7 en Ruimte van 7 december 2017 zijn
vragen gesteld die op dat moment niet beantwoord zijn.

Onderstaand treft u de vragen en beantwoording aan.

Commissie Bedriifsvoerino / Inwoners 6 december 2O17
Vraaq:
Peuteropvans (over te hevelen bedrag € 40.000):
Gevraagd wordt of de overheveling niet achterhaald is doordat de rijksoverheid ook al inzet
op een extra impuls?

Antwoord:
1. Rijksbijdrage 2O16-2O2O. In 2016 is al aangekondigd dat de rijksbijdrage voor

peuteropvang sterk fluctueert. De bedragen variëren van 2016-2020 als volgt:
€ IL7.377, € L42.806, € 76.289, € 101.719 en € L27.L49. Met name de terugval
van € 142.806 naar € 76.289 is ongewenst. Uitgaande van een betrouwbare
gemeente is "niet middelen" onverantwoord. Dan houden we in 2017 geld over,
maar moeten we in 2018 personeel en kinderen naar huis sturen. We krijgen dan
te maken met ontslagen, wachtgelden en afbouw van subsidie. Door overheveling
kunnen we bestaande afspraken nakomen/bestaande plekken open houden.

2. Extra Rijksbijdrage 2O18-202O. Aanvullend aan de hierboven genoemde
bijdrage investeert de rijksoverheid 170 miljoen vanaf 2019 vanwege verhoging
van kwaliteitseisen. Nederland loopt op het gebied van kinderopvang achter in
West-Europa. NB: de bijdrage voor voorschools is in 2018 eerst verlaagd met
€ 32.343. In november 2077 is € 40 miljoen naar voren gehaald, zodat in 2018 al
kan worden ingezet op de benodigde verdere kwaliteitsverbetering: meer hbo-ers.
meer expertise voorschoolse educatie en aanloop naar 16 uur voor ELKE peuter.

. De "extra" bijdrage draait enkel deze korting terug. Het extra geld komt
daadwerkelijk pas in 2019. Daarom is overheveling naar 2018 noodzakelijk.
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Vraaq:
Swim2plav (over te hevelen bedrag € 17.000):
Hier wordt gevraagd naar een nadere onderbouwing van nut en noodzaak. Gaat hier ook
daadwerkelijk gebruik van gemaakt worden en in hoeverre is er sprake van verplichtingen?

Antwoord:
Via raadsbesluit van 25 mei 2016 en via de begrotingsbehandeling 2Ot7 (prioriteiten)
heeft uw gemeenteraad middelen beschikbaar gesteld voor Swim2Play. In het schooljaar
2OL6-20I7 is gebleken dat de kosten van de lessen en het busvervoer lager zijn dan
begroot. Hierdoor is het mogelijk om de kosten van Swim2Play inclusief volledig
busvervoer uit te voeren binnen het oorspronkelijk beschikbaar gestelde budget.
Aanvankelijk is gekozen voor een opbouw in het aanbod aan de scholen: 60Vo leerlingen in
2OL6-20t7,80o/o leerlingen in 2Ot7-2018 en 100%o leerlingen vanaf 2018-2019. Hiermee
zit er ook een opbouw in het budget. Er is voor gekozen om in 2017-2018 al deelname
door 100o/o van de leerlingen mogelijk te maken (B&W-besluit en raadsinformatiebrief 16
mei 2017). Het budget 2OL7-2OL9 is hierdoor mogelijk eenmalig niet toereikend. Dit
tekort kan worden afgedekt via het gerealiseerde "overschot" in 20t6-2017. Dit is
bewerkstelligd door opname in de slotwijziging 2017 (overhevelingen).

Commissie Ruimte 7 december 2O17
Vraao:
Gevraagd wordt naar de oorzaak van de grote kostenstijging van AB en C hout van de
milieustraat.

Antwoord:
De brancheorganistie BRBS-Recycling geeft als verklaring:
"Door de almaar stijgende stortkosten in Engeland vindt steeds meer afval zijn weg naar
het vaste land, waardoor er een overcapaciteit aan afvalhout op de Nederlandse markt is
ontstaan en de afuoerkosten voor gesorteerd afualhout een factor 3 à 4 zijn gestegen door
de sterk dalende vraag van de spaanplaatindustrie en biomassa-installaties".
De spaanplaat-industrie heeft zich nooit hersteld van de ineenstorting tijdens de
bouwcrisis. En bij de biomassacentrales zien we verdringing.
Dit laatste heeft te maken met de enorme imporL van houtsnippers uit Canada en de
Verenigde Staten die is opgeroepen door de grote uitbreiding van capaciteit voor bijstook
en nieuwe biomassacentrales in recente jaren. Aangewakkerd door de inzet van subsidie
op aldus opgewekte duurzame energie.
Aan de grote vraag naar hout die dat opriep werd in het begin voldaan door leveranties
binnen Nederland (w.o. veel milieustraten dus). De vraag naar hout was dusdanig dat er
zelfs tijdelijk voor betaald werd. Dat heeft evenwel een mondiale markt opgeroepen
waardoor het lonend werd om op zeer grote schaal houtsnippers en pallets te importeren.
Zelfs van de andere kant van de oceaan.

De geschetste toename van houtaanbod en de beperkte verwerkingscapaciteit maakt dat
het op de milieustraat aangevoerde hout alleen tegen een fors verwerkingstarief kan
worden afgezet. Dit is een landelijke tendens.
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